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SLIK FUNGERER KOMMUNESTYRET BEST  
 
 
Vedlegg: 
Slik fungerer kommunestyret best 
Det gode kommunestyret 

 
 
Innstilling frå arbeidsgruppa: 
 
Kommunestyret godkjenner vedlagde framlegg frå arbeidsgruppa «Slik fungerer kommunestyret 
best» som retningsgjevande for arbeid, kommunikasjon og samhandling i kommunestyret og 
underutval. 
 
 

Kommunestyret - Sak 51/2017 
 

KOM - Behandling: 
Framlegg frå Anneli Vatle Lilletvedt, H: 
Under avsnittet Administrasjonen skal gje tydeleg informasjon til kommunestyret: 
Siste setning endra til: Rådmann skal svara på spørsmål frå kommunestyret  som må utgreiast, i neste 
kommunestyremøte 
 
Framlegg frå Anneli Vatle Lilletvedt på vegner av H, FRP, SV og MDG 
Framlegget frå arbeidsgruppa vert oversendt ombodsutvalet for å bli innarbeidd i reglementet for 
kommunestyret og underutval. 
 
Røysting 
Det vart først røysta overt framlegg frå arbeidsgruppa - samrøystes vedteke. 
Begge tilleggsframlegga frå Anneli Vatle Lilletvedt vart så samrøystes vedtekne. 
 

KOM - Vedtak: 
 
Kommunestyret godkjenner vedlagde framlegg frå arbeidsgruppa «Slik fungerer kommunestyret 
best» som retningsgjevande for arbeid, kommunikasjon og samhandling i kommunestyret og 
underutval med følgjande endring i avsnittet Administrasjonen skal gje tydeleg informasjon til 
kommunestyret: 
Siste setning endra til: Rådmann skal svara på spørsmål frå kommunestyret  som må utgreiast, i neste 
kommunestyremøte 
 



Framlegget frå arbeidsgruppa vert oversendt ombodsutvalet for å bli innarbeidd i reglementet for 
kommunestyret og underutval. 
 
 
Saksopplysningar:  
 
I kommunestyret 3. april 2017 arbeidde kommunestyret med samarbeidsformene i kommunestyret. 
Arbeidet vart leia av KS-konsulent Åsbjørn Vetti. 
Møtet endte med at kommunestyret utarbeidde eit dokument i 10 punkt for «Det gode 
kommunestyret» 
 
Det vart sett ned ei arbeidsgruppe for å bearbeida dokumentet. Gruppa har vore samansett av Hege 
Eide Vik, Anneli Lilletvedt, rådmann Åse Elin Myking og ordførar Eirik Haga. 
Nemnda vart samde om å systematisera køyrereglane i reglar for kommunestyret, reglar for 
ordføraren og reglar for administrasjonen. 
 
Nemnda har hatt eit møte og utveksla synspunkt på epost. 
Me legg no fram vårt omforeinte forslag til godkjenning av kommunestyret. 
 
 
 


